

成大醫院 2022 腫瘤與心臟年度高峰會議

Date : 2022 / 09 / 24

Place : 成大醫學院 第四講堂

人數 : 預計 100 人

Time	Title	Speaker	Moderator
13:30~13:40	Opening	成大醫學院 沈延盛 院長/ 義大癌醫院 洪朝明 院長	
<b>Embolic ischemic stroke and high D-Dimer level in young patients</b>			
13:40~14:10	A young female patient with ischemic stroke and high D-Dimer level (1) What should I do to survey the etiology of ischemic stroke in this patient? (2) How to treat this patient?	宋碧姍 醫師	李國鼎 主任
14:10~14:25	How to treat this patient? _ Oncologist perspective	鍾為邦 醫師 ( ON line )	
14:25~14:40	Q & A	李國鼎 主任	
<b>Coronary artery disease (CAD) in cancer patients</b>			
14:40~15:10	A stage 4 thyroid cancer patient with NSTEMI. How to choose anti-thrombotic drugs?	劉嚴文 教授	劉秉彥 所長
15:10~15:25	How to treat this patient? (1) Oncologist perspective (2) Cardiologist perspective	李純慧 醫師 劉嚴文 教授	
15:25~15:40	Q & A	劉秉彥 所長	
15:40~16:00	Heathy Break		
<b>Recurrent thromboembolism in high bleeding risk cancer patients</b>			
16:00~16:30	A colon cancer patient with recurrent deep vein thrombosis and gastrointestinal bleeding. How to treat this patient?	陳柏偉 醫師	顏家瑞 主任
16:30~16:45	How to treat this patient _ Oncologist perspective	葉裕民 醫師	
16:45~16:55	Q & A	顏家瑞 主任	
16:55~17:00	Closing	嘉義長庚醫院 鍾昌珉 部長/ 成大醫院 劉秉彥 主任	

主辦單位：國立成功大學 臨醫所；成大醫院 癌心團隊、腫瘤醫學部

協辦單位：財團法人成杏醫學文教基金會，林炳文教育基金會；

成大醫院 臨醫中心、癌症中心；輝瑞；賽諾菲